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معبری در پایتخت به نام شهیده فائزه رحیمی نامگذاری شود

سوده نجفی، عضو هیأت رئیسه شورای شهر تهران: خیابان  یا معبری در پایتخت به نام شهیده فائزه رحیمی که 
در حادثه تروریستی کرمان به شهادت رسید، نامگذاری شود. عاملان این جنایت و دشمنان بدانند همانطور 

که رهبر معظم انقلاب تأکید کردند، پاسخ سختی به آنها داده خواهد شد.

تملک اراضی در روددره فرحزاد برای اضافه شدن به فضای بوستان
زهرا شمس احسان، عضو کمیسیون اجتماعی شورای شهر تهران: برای یکپارچگی و حفظ ساختار طبیعی روددره 
فرحزاد و تعدیل در نحوه بارگذاری، هر نوع بارگذاری براســاس شروط مصوبه مربوطه مجاز است. لازم است با 
دخالت و نظارت مستقیم و مستمر شورا، تملک در این منطقه برای اضافه شدن به فضای بوستان صورت بگیرد.

سرشماره های پیامكی به فارسی نوشته و ارسال شود
بسیاری از اوقات پیامك های ارسالی از سازمان های مختلف با 
سرشماره هایی كه با حروف انگلیسی نوشته شده اند)به اصطلاح 
فنگیلیش( ارسال می شوند. این موضوع برای افراد كم سواد و یا 
سالمندان موجب سردرگمی می شود. جدا از این زبان رسمی 
كشور ما فارسی است و این كار تضعیف زبان ملی است. از شركت 

مخابرات درخواست داریم تا به این موضوع رسیدگی كند.
كربندی از تهران

فاصله بین اخذ گواهینامه پایه دو وپایه یك كم شود
برخی از جوانان قصد دارند برای امــرار معاش و گذران زندگی 
با خودروهای سنگین كار كنند و یا راننده جاده  شوند. در حال 
حاضر برای دریافــت گواهینامه پایه یك  باید 2 ســال از اخذ 
گواهینامه پایه 2 گذشته باشد. به نظرم این زمان طولانی است و 
بهتر است به یك سال تقلیل پیدا كند تا متقاضیان هر چه زودتر 

جذب بازار كار شوند.
خسرو از بیرجند

پروژه پتروشیمی زنجان تكمیل شود
 حدود 17 سال از كلنگ زنی پروژه پتروشیمی زنجان می گذرد 
اما به دلیل  تامین نشدن منابع مالی از سوی صندوق توسعه ملی 
این طرح ناتمام مانده و تكمیل نشــده است. رها كردن چنین 
طرح هایی نه تنها به اقتصاد منطقه آســیب می زند بلكه اتلاف 
بیت المال است. از مسئولان ذی ربط تقاضا داریم هر چه زودتر 

نسبت به تكمیل و راه اندازی این طرح اقدام كنند.
تولایی از زنجان

روستای فیروزآباد دبیرستان ندارد
روستای فیروزآباد از توابع یاسوج، دبیرستان ندارد و دانش آموزان 
ناچارند برای ادامه تحصیل به شهرهای مجاور بروند كه مسلما 
همه آنها چنین امكانی ندارند و به همین خاطر مجبور به ترك 
تحصیل می شــوند. اهالی این روستا از مســئولان درخواست 
دارند تا با راه اندازی یك دبیرســتان حق ادامه تحصیل را برای 

دانش آموزان محروم و مشتاق این روستا فراهم آورند.
از اهالی روستای فیروزآباد

جلوی ساخت وساز در منطقه دالخانی را بگیرند
ساخت و سازهای بی رویه، منطقه دالخانی را از حالت جنگلی 
و طبیعی خارج كرده اســت! از مسئولان اســتدعا دارم جلوی 
ساخت و سازهای بی رویه را در منطقه زیبا و بكر دالخانی بگیرند 

و اجازه ندهند شهرك B13 به ساخت و سازهایش ادامه دهد. 
ارادتی از رامسر

شماره تلفن ارتباطی با خوانندگانبا مردم  پیش بینی بودجه 100همتی  شهر
 برای سال1403

ســال1402 به پایان خود نزدیك شده و 
ماه های پایانی ســال با مســائل مرتبط 
با بودجه گره خورده اســت و متمم لایحه 
بودجه سال1402 شــهرداری تهران روز 
گذشته به شورای شهر ارائه شد. شهرداری 
تهران در بودجه ســال1402 با تمركز بر 
توسعه حمل ونقل شهری 44درصد از بودجه 
75هزار میلیارد تومانی خود را )33هزار 
میلیارد تومان( به این حوزه اختصاص داد، 
اما شنیده ها حاكی از آن است كه با تصمیم 
شورای شهر تهران، ســال آینده توسعه 
حمل ونقل و تكمیل پروژه های عمرانی در 

اولویت بودجه دهی قرار خواهد گرفت.

توجه ویژه به پروژه های عمران شهری 
محمــد آقامیری، رئیس كمیســیون عمران 
شــورای شــهر درباره اولویت های احتمالی 
لایحه بودجه ســال آینده شهرداری تهران به 
همشــهری گفت: صحبت ها و پیشنهادهای 
مختلفی از سوی شــورا ارائه شده، اما هنوز در 
این زمینه تصمیم گیری نهایی انجام نشــده 
اســت. او با اشــاره به اینكه بحث حمل ونقل 
در بودجه ســال آینده نیز از پشــتیبانی ویژه 
برخوردار خواهد بود، افزود: بخشی از تعهدات 
حــوزه حمل ونقل كــه در قراردادهای خرید 
خارجی وجود دارد سال1403 باید پیاده سازی  
و عملی شــود؛ لذا این بحث در بودجه بندی 
ســال آینده همچنان پررنگ خواهد بود، اما 
بخش عمران نیز با توجه بــه اینكه تعدادی از 
پروژه های عمرانی باید تا پایان دوره جمع شوند 
و به بهره برداری برسند، توجه ویژه شورای شهر 

را خواهد داشت.
آقامیری درباره اینكه كدام پروژه های عمرانی 
در اولویت دریافت بودجه خواهند بود، گفت: در 
كمیسیون عمران صحبت هایی در این خصوص 
انجام شده، اما هنوز پیش نویس لایحه بودجه 

در اختیار شورا قرار نگرفته و برای پاسخ به این 
سؤال باید صبر كنیم تا این پیش نویس به شورا 

ارائه و بعد تصمیم گیری شود.
رئیس كمیسیون عمران شورای شهر با تأكید 
بر اینكه نگاه شورا به بخش عمران و حمل ونقل 
در بودجه ســال آینده شــهرداری همچنان 
نگاه ویژه ای اســت، گفت: ما معتقدیم این دو 
موضوع معضلات اصلی مردم پایتخت هستند؛ 
از این رو چه بخش حمل ونقل، چه پروژه های 
عمرانی بخش راهسازی كه می توانند گره های 
ترافیكی شــهر را باز كنند و چــه پروژه های 
عمرانی ساخت و سازی  كه یك سری سرانه های 
محلی و منطقه ای شهر را تامین می كنند در 
اولویت تخصیص بودجه خواهند بود، اما درباره 
جزئیات این پروژه ها بعد از اینكه لایحه بودجه 

به شورا ارسال شود، اطلاع رسانی خواهد شد.
 این عضو شورای شهر درخصوص میزان تحقق 
بودجه امسال شهرداری و مواردی كه در متمم 
بودجه مــورد توجه قرار می گیــرد نیز گفت: 
اصل بودجه محقق شــده و شهرداری تا پایان 
ســال بیش از آن چیزی كه انتظار داشــتیم 
بودجه1402 محقق می كند. وی اضافه كرد: 
برای همه اعضا مسجل شده بودجه پیش بینی 
شده در سال گذشته برای سال1402 محقق 
خواهد شــد، امــا اینكه چند درصد بیشــتر 
تحقق داشــته باشــد حدس ما این است كه 
10 تا 20 درصد بیشتر از مصوب شاهد تحقق 

بودجه1402 باشیم.

بودجه1403 شهرداری؛ بالای 100هزار همت
 رئیس كمیسیون عمران شورای شهر تهران 
همچنین از بودجه بــالای 100هزار میلیارد 
تومانی شهرداری تهران برای سال آینده خبر 
داد. آقامیری با بیان اینكــه هنوز تصمیمات 
پیرامون رقــم قطعــی بودجه ســال آینده 
شهرداری تهران در شورا جمع بندی و نهایی 
نشده است، گفت: صحبت ها در این خصوص 
ادامــه دارد، امــا ظاهرا بودجه ســال1403 
شــهرداری تهران بالای 100هــزار میلیارد 

تومان خواهد بود.

آخرین آمار ساختمان های ناایمن

سال هاست كه فرســودگی و ناایمن بودن 
بخشی از ساختمان ها یكی از مشكلات و 
چالش های مهم و اولویت دار شــهر تهران 
است. متأسفانه در سال های اخیر با وجود 
وقوع حوادث ناگواری چون فاجعه ساختمان 
پلاسكو، كار چندانی در راستای شناسایی 

و از آن مهم تر ایمن سازی  ساختمان های 
پرخطر پایتخت صــورت نگرفته بود، اما 
در این دوره از مدیریت شــهری موضوع 
ارتقا و افزایش ایمنی شهر تهران به صورت 
ویژه مورد توجه قرار گرفــت كه یكی از 
كارهای مهم صورت گرفته در این راســتا 
شناسایی و پایش ساختمان های پرخطر و 
آغاز ایمن سازی  آنها با همراهی و همكاری 
دیگر بخش ها بود. امروز طبق اعلام رئیس 
كمیته ایمنی شــورای شــهر تهران و با 

پیگیری های صورت گرفته در ششــمین 
دوره از مدیریت شهری، آمار مربوط به این 
ساختمان ها نسبت به 2سال قبل با كاهش 
تقریبا 50عددی همراه بــوده و به حدود 
80ساختمان رسیده است، یادآور اقداماتی 
است كه می شد در سال های اخیر در این 
حوزه انجام داد تا تهران شــهری ایمن تر 
باشد، اما مانند دیگر حوزه های شهری از 
قبیل حمل ونقــل عمومی این موضوع هم 

مورد غفلت قرار گرفت.

مهدی اسماعیل پوردر شهر
روزنامه نگار

فرخنده رفائیدر شهر
روزنامه نگار

شناسایی و معرفی 129ساختمان ناایمن 
شهردار تهران درباره ساختمان های ناایمن در بهمن1401 
می گوید: »وقتی صحبت از ســاختمان ناایمن می كنیم، 
مولفه های مختلفــی دارد و تا الان هیچ وقــت نگاه جامع 
درباره وضعیت ساختمان های تهران وجود نداشته و تنها 
ناایمن بودن ساختمان ها از نظر آتش نشانی پردازش شده 
و به 12۹ســاختمان ناایمن رســیدند كه به متولیان این 
ساختمان ها اعلام شده اســت كه ساختمان هایشان را از 
نظر استاندارد های آتش نشــانی ایمن كنند. 2 ماه پیش با 
همكاری ۹دستگاه 22تیم تشكیل دادیم كه موضوع ایمنی 
ساختمان ها را از همه نظر مورد پایش قرار دهند كه هدف 
اولیه ما پایش 1۶هزار ساختمان است كه تا الان اطلاعات 
۶00ساختمان برداشت شده است.  اسامی ساختمان های 
ناایمن را به مراجع قضایی تحویــل می دهیم و در موضوع 
ایمنی با كسی تعارف نداریم. از پایش ساختمان های بلند 

كار را شروع كردیم.« 

انتشار  اسامی ساختمان های ناایمن
سوم خرداد امسال بود كه با اعلام معاون حقوق عامه و پیشگیری از وقوع 
جرم دادستانی كل كشور، اسامی این ساختمان ها منتشر شد. در این رابطه 
كارشناسان سازمان آتش نشانی و خدمات ایمنی شهر تهران اعلام كردند؛ 
پس از بازدید از 33هزار ساختمان ناایمن تهران با ضریب ناایمنی مختلف، 
در نهایت 12۹مورد به عنوان ســاختمان های پرخطر شناسایی و معرفی 
شدند. از این تعداد تا زمان انتشار لیست ساختمان های ناایمن، با اقدامات 
صورت گرفته در این دوره از مدیریت شــهری، تعداد این ساختمان ها به 
كمتر از 100مورد كاهش پیدا كرده بود. در ادامه علیرضا زاكانی، شهردار 
تهران در آغاز هفته جاری از كاهش ســاختمان های ناایمن پایتخت خبر 
داد و گفت: »از 12۹ساختمان، تعداد ساختمان های ناایمن دورقمی شده 
است و پیگیری برای ایمن سازی آنها ادامه دارد. در مجموع 3هزار ساختمان 
از لحاظ ایمنی سازه پایش شده و گزارش هزار واحد نیز ارائه شده است.« 
ســكاندار پایتخت در ادامه با تأكید بر لزوم ایمنی مدارس و بیمارستان ها 
گفت: »بیمارستان ها و مدارس باید ایمن شــوند و بنده نیز این موضوع را 

پیگیری خواهم كرد.«

همانطور كه زاكانی وعده آن را داده بود، با تداوم 
پیگیری ها و اقدامات صورت گرفته از ســوی 
شهرداری تهران، طبق اعلام عضو شورای شهر 
تهران امروز تعداد ســاختمان های ناایمن به 

است.  حدود 80مورد كاهش پیدا كرده 
در این رابطــه مهدی بابایــی، رئیس كمیته 
ایمنی شورای شهر تهران با بیان اینكه سیاست 
ما نظارت بر 12۹ســاختمان بود كه تا پایان 
امسال عدد این ســاختمان ها به صفر برسد، 
گفت: »براساس آمار غیررســمی تعداد این 
ساختمان ها به 80ساختمان كاهش یافته و در 
روزهای پیش رو جلسه ای با همكاری مناطق 

برگزار خواهیم كرد تا پیگیری دقیقی صورت 
بگیرد و بتوانیم این عدد را تا پایان سال به صفر 
برسانیم. شاید تحقق این عدد سخت باشد، اما 
شدنی ا ست. امیدواریم بتوانیم به نقطه مطلوب 
برســیم و كل 12۹ســاختمان تا پایان سال 

تعیین تكلیف شوند.« 
در این رابطه قدرت الله محمدی، رئیس سازمان 
آتش نشانی و خدمات ایمنی شهرداری تهران 
به همشهری می گوید: »این ساختمان ها كه 
رفع خطر شــده اند، در حــوزه حریق نواقص 
و مشكلاتی داشــتند كه برطرف شده است. 
درمورد ســاختمان های باقیمانده هم درحال 

تعامل هستیم. به آنها اخطار می دهیم و جلسه 
می گذاریم تا نواقص موجود را برطرف كنند. در 
این دوره اراده ما بر رفع نواقص ساختمان های 
پرخطر بود و این موضوع را به شــكل مستمر 

پیگیری كردیم.« 
محمدی درمورد آمار دقیق ســاختمان های 
پرخطر باقیمانده و اینكه چه زمانی تعداد آنها به 
صفر خواهد رسید هم می گوید: »تا پایان هفته 
جاری آخرین آمار ساختمان های ناایمن شهر 
تهران را اعلام می كنیم. از آنجا كه كار ما ایمنی 
است و كارها باید با دقت و فارغ از بحث آمار ها 

به درستی پیش برود، « 

فهرست فهرست ناایمن های تهرانناایمن های تهران  کوتاه شد  کوتاه شد
عضو شورای شهر تهران از ایمن سازی تعدادی از  ساختمان های ناایمن در برابر حریق خبر داد


